
Hjerm Landsbyordning, den 18.02.2020 

  

 

REFERAT: Bestyrelsesmøde tirsdag den 18.02. kl. 17.00 – 20. 00 Dagtilbuddet 

Mødedeltagere: Christina, Erik, Bettina, Nicole, Inger, Henriette, Mie, Lillian, Anders og Vinni. 

Fraværende: Eleverne. 

1. Orienteringspunkter (OP) 17.00 – 17.30 (AjA/VSH/EJ/LS/BS/Elev) 

➢ Orientering udsendt (VSH/AJA) 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) 

➢ Personale (Bettina/Lilian) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat: 

Dagtilbuddet: Trine skal på barsel fra midt i maj 2020. Vi er i fuld gang med at få nogle gode snakke om vores 

pædagogik i huset, hvorefter det bliver skrevet ned i forhold til den nye styrkede læreplan. Vi får lagt fliser ud foran 

krybberummet og sti hen til lågen. 

Skolen: Der er blevet lavet en sang til Landsbyordningen. Den bliver fremført første gang til skolelørdag d. 22.02.20. 

Anders er begyndt at lægge skema til næste år. Teknisk afdeling kommer senere med to tegningsforslag i forhold til 

kvadratmeter reduktion på skolen. 

Elevrådet: De arbejder videre med fællesarealet i aulaen. 

Personale fra skolen: Uge 7 er der påbegyndt at blive lavet elevplaner på alle elever. Det er et nyt system, som er i 

opstartsfasen. I indskolingen er der forældresamtaler. Kommende fagdage: Astid Lindgren, Norge, bæredygtighed. 

Personale fra dagtilbuddet: I ferieperioden er det nu ofte at de fremmødte børn passer med dem der er tilmeldte. 

Det er rigtig dejligt, så børnetal og personale timer går op. Hele dagtilbuddet er i gang med at forberede fastelavn. 

Udegruppen i børnehaven holder pause i februar, men starter op igen i marts. Store børns gruppen glæder sig til at 

blive førskole gruppe fra 1. marts. Vi siger farvel til 11 børn. 

Bestyrelsen: Intet nyt. 

 

2. Økonomi budgetlægning og resultatafslutning 2019. (AJA)17:30 – 18:00 

- Gennemgang af resultatafslutning fra 2019 

- Forventet budget 2020 (bedste mands bedste bud) 

- Hvilke ønsker / fokus har bestyrelsen til det kommende budgetår. 

Referat: 

Standarden er løftet i hele Landsbyordningen de seneste år både personalemæssigt og de fysiske rammer. 

Samtidig har vi fået overflyttet de antal kroner fra 2019 til 2020 som er tilladt, ca. 5% af budgettet. 

Gennemgang af budget 2020. Der er dog endnu ikke et endeligt budget, da der er tal vi endnu ikke kender. 
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3. Plan for valg til bestyrelsen. (AJA)18:00 -18:20 

- Gennemgang af plan for valg. (medsendt i bilag) 

- Skal vi ud og finde kandidater til opstilling? 

Referat: 

Reglerne for valg i Landsbyordningen bliver godkendt. Det følger Struer kommunes retningslinjer. 

Der kommer et brev ud til alle forældre i forhold til valget til Fællesbestyrelsen i Landsbyordningen. 

 

4. Hjemmeside udv. (Inger, Kristina) 18:20- 18:40  

- Hvor langt er vi med en strukturplan for hjemmesiden? 

Referat: 

Punktet kommer på igen på april mødet. 

 

5. Permanentgørelse af LBO. (AJA, VSH, EJ) 18:40 – 19:10 

- Hvordan vil vi fejre det for Personale/elever/bestyrelse/forældre? 

- Hvordan laver vi gode historier ud af denne begivenhed. 

Referat: 

Evt. en dag med en skolegårdsfest med musik og underholdning for alle børn, forældre og personale i 

Landsbyordningen. En eftermiddag/aften i juni. 

Det skal ud i lokalpressen, når vi bliver gjort til en permanent Landsbyordning. 

6. Strategiseminar for personalet (Alle) 19:10 – 19:30 

- Hvad er planen for 2020, hvad skal vi? 

Referat: 

Der er forslag om, at vi afholder en fredag eller lørdag for personalet i september. Vi arbejder videre på 

det. 

7. Den gode historie 19.30 – 19:45 (Alle)  

Referat: 

Skoledag lørdag d. 22.02.20. 

Permanentgørelse af Landsbyordningen.  

 

EVT. 

Anders har haft møde med Tim Pindstofte i forhold til at Borgerforeningen og Landsbyordningen evt. skal 

have et samarbejde mht. foredrag i Hjerm. Der arbejdes videre på ideen. 

Forslag til foredrag: Daniel Rye 

 


